
MOTIE 

Ruimhartig terrassenbeleid 

De gemeenteraad van Sliedrecht in vergadering bijeen op 12 mei 2020.

Constaterende dat: 

 de horeca door het Coronavirus hard geraakt is in haar inkomsten.
 de horeca haar bedrijfsvoering moet inrichten op de anderhalve meter regeling;
 hierdoor veel werkoppervlakte verloren gaat omdat er minder mensen per oppervlakte 

aanwezig mogen zijn. Hierdoor loopt de horeca veel omzet mis.

Overwegende dat: 

 Door de horeca meer terrasruimte te bieden zij hun inkomstenverlies kunnen 
beperken.

 in een veilige omgeving met meer ruimte de horeca meer mensen kan ontvangen en 
toch voldoet aan de anderhalve meter regeling.

 Openbare ruimte zoals straten, parkeerplekken of groen tijdelijk kunnen worden 
gebruikt als extra terrasruimte.

 zelfs pleinen voor dit doel verkeersvrij kunnen worden gemaakt

Roept het college en de burgemeester op: 

 Om het mogelijk te maken dat de horeca hun terrassen tijdelijk kan verruimen als daar 
vraag naar is:

o stel extra meters beschikbaar voor hun terrassen, zodat zij meer mensen in een 
veilige omgeving kunnen ontvangen.

o de gemeente zou ook de ondernemers hun parkeerplekken of een nabijgelegen 
grasveld tijdelijk kunnen laten gebruiken als extra terrasruimte of wellicht 
zelfs pleinen voor dit doel verkeersvrij kunnen maken.

o de mogelijkheid om een gezamenlijk horecaplein aan te wijzen bijvoorbeeld 
op een gedeelte van het Dr. Langeveldplein.

En gaat over tot de orde van de dag
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